
Aan het college van burgemeester en 
wethouders van Papendrecht

datum 17 september 2019

Geacht college,

Wij bedanken u voor uw reactie op het rapport 'Grip op ICT?', waarin u aangeeft dit 
rapport met genoegen te hebben gelezen. Met de aanbevelingen kunt u ons inziens 
de grip op ICT verder vergroten. Dat u al bent gestart met het implementeren van 
enkele aanbevelingen wordt door ons dan ook van harte ondersteund.

Met dit rapport beogen we de raad inzicht te geven in de stand van zaken met 
betrekking tot ICT en een aanzet te geven voor de verdere doorontwikkeling samen 
met het college en de ambtelijke organisatie.   

In ons rapport wordt de term ICT in de breedst mogelijke zin geïnterpreteerd. Waar u 
stelt dat het in het gesprek met de raad met name over digitalisering moet gaan en 
niet over bedrijfsvoering zijn we het met u eens. Voor de raad is het van belang om 
de maatschappelijke toegevoegde waarde van ICT (in de brede definitie) en 
technologische ontwikkelingen voor Papendrecht en zijn inwoners te duiden en waar 
mogelijk en/of nodig kaders te stellen. Daarom hechten we ook waarde aan de 
inbreng van inwoners en geven we op pagina 25 voorbeelden waarbij het debat met 
hen verder gaat dan gemeentelijke dienstverlening. 

Met vriendelijke groet,
Namens de rekenkamercommissie Papendrecht,

Ronald Clayden
voorzitter

tps://www.papendrecht.nl/home%00%E5%A1%B9%EF%92%81%E1%B4%BB%E4%A1%BF%E2%B2%AF%E5%B6%82%E8%97%84%E6%8C%A7%00%00%EA%AE%A5%00

